
PROTOKÓŁ  NR XXXVIH12021 

z sesji Rady Miasta Świdwin z dnia 24 listopada 2021 r. 

Porządek sesji: 

Porzqdek sesji: 

1 .Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta w zakresie działań  podjętych w okresie 

międzysesyjnym. 

3.,,Czas dla samorządu". 

4.Informacja Burmistrza Miasta Świdwin o stanie realizacji zadań  inwestycyjnych na terenie 

miasta Świdwin w 2021 r. 

5. Podjęcie uchwał: 

• uchwała Nr XXXVIII/251/21 w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy 

Miasta Świdwin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

• uchwała Nr XXXVIII/252/21 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 

Miasta Świdwin 

• uchwała Nr XXXVIIII253/21 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość  

oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, w 

tym z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy klasy, za warunki pracy, za wysługę  

lat oraz nagród i szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 7stępstw dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę  Miejską  

Świdwin 

• uchwała Nr XXXVIII/254/21 w sprawie zmian budżetu miasta na 2021 rok 

• uchwała Nr XXXVIIŁ"255/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Świdwin na lata 2021-2025 

• uchwała Nr XXXVIII/256/21 w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości 

diet dla radnych 

6. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta Świdwin z dnia 3.11.2021 r. o wyznaczenie 

spośród radnych opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta. 

7. Wolne wnioski i zapytania. 
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8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Zamknięcie sesji. 

Ad.! 

Przewodnicząca Rady Miasta M. Stępniak o godz. 15:53 otworzyła sesję  Rady Miasta 
Świdwin. Przewodnic7ąra Rady sprawdziła obecność: na 15 radnych obecnych było 13 
radnych. Cześć  z radnych uczestniczyła w sesji zdalnie, a pozostali obecni byli na Sali obrad 
nr 55 w urzędzie miasta. 

Nieobecni radni to: I. Markiewicz i Ł. Paśk. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła prawomocne quorum. 

Ad.2 

Przewodnicząca Rady poinformowała radnych o pismach jakie wpłynęły do Rady m.in. 

pismo policji w sprawie zabezpieczenia środków na zakup samochodu, pismo zostanie 

skierowane do Komisji Budżetu. 

Wpłynął  też  projekt budżetu na 2021 rok w związku z czym przewodniczący stałych komisji 

zobowiązani są  do opracowania opinii komisji nt. projektu budżetu zgodnie z przyjętym 

trybem prac. 

Ad.3 

Pan J. Ostapiec Przewodniczący Zarządu Osiedla nr 4 zgłosił  następujące sprawy: 

- monitorowanie sprawy schodów do Netto, 

-ograniczenie prędkości na ulicy Słowiańskiej i Łącznej, 

- na Wenedów samochody zatrzymują  się  na części chodnika, 

- sprawa kostki przy słupie, 

- kaplica na nowym cmentarzu wewnątrz jest nieposprzątana, 

- wyłączone dwa miejsca postojowe pod akacją  - albo te miejsca postojowe zlikwidować  albo 

drzewo uformować, albo je zlikwidować, 

- sprzątanie ulic - skoszona trawa nie jest posprzątana, 

- ulica Łokietka jest nieposprzątana, 

- remont płotu koło MEC. 
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Pani H. Kurowska Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 6 przypomniała o ulicy Miłej i 

zgłosiła, że na Drawskiej nie świeci lampa. Promenada - bardziej trzeba przyciąć  korzenie 

drzew. 

Przewodnicząca zgłosiła również, że z budynku przy światłach spada tynk. 

Radny J. Siwek powiedział  w jakim stanie jest ulica Dobra, betonowe płyty są  w bardzo 

złym stanie, wystają  stalowe pręty, trzeba przyjrzeć  się  tematowi. 

Ad.4 

Burmistrz P. Feliński przedstawił  informację  o stanie realizacji zadań  inwestycyjnych na 

terenie miasta Świdwin w 2021 r. - załącznik do protokołu. 

Pytania radnych:  

Radny W. Grzesiak zapytał  burmistrza czy sauna jest technicznie odebrana? Kto ją  

obsługuje i dla kogo jest przeznaczona? 

Burmistrz odpowiedział, że czekamy na ostatnie elementy i jak one będą  dostarczone, to 

wtedy będzie odbiór techniczny. 

Radny W. Grzesiak zapytał  kto saunę  obsługuje? 

Burmistrz odpowiedział, że ogólnie przeznaczona jest dla mieszkańców. Podczas imprez czy 

spotkań  morsów ona będzie dostępna ogólnie dla mieszkańców. Chodzi o to żeby nie było 

sytuacji niebezpiecznych, to jest piec, trzeba to rozpalić, odpowiednie gatunki drewna, a także 

to, że nie każdy potrafi korzystać  z sauny. Jeżeli ktoś  niepowołany będzie z tego korzystał, to 

może się  stać  tragedia. Nie można tak na hop, hop, hura z sauny korzystać, to musi być  ktoś  

odpowiedzialny. 

Radny W. Grzesiak zapytał  kto obsługuje tą  saunę? 

Burmistrz odpowiedział, że tam nie ma obsługi. 

Radny W. Grzesiak zapytał  czy jest przekazana w dyspozycję  morsów? Kto obsługuje w 

tym momencie? 
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Burmistrz odpowiedział, że tam nie ma obsługi. Teraz korzystają  z tego morsy. 

Burmistrz zwrócił  się  do radnego, że jak będzie chciał, to też  może skorzystać. 

Radny W. Grzesiak powiedział, że nie może skorzystać, bo nie jest morsem. Radny 

powiedział, że jak chciał  dostać  klucze żeby zobaczyć  jaki jest regulamin, to nie jest on 

zatwierdzony przez radę  miasta, a jest zawieszony. Ani pani z promocji nie ma klucza, nikt 

me ma klucza. Jak to jest? Kto ma klucze? 

Burmistrz powiedział, że radny chciał  przeskakiwać  przez płot. 

Radny W. Grzesiak odpowiedział, że chciał, ale nie zrobił  tego. Dalej radny powiedział  o 

ulicy Toruńskiej. Radny powiedział  o nieprawidłowościach technicznych, które zgłaszał  do 

burmistrza. Przy wjeździe samochodu typu śmieciarka czy w okresie zimowym pług z 

ciągnikiem, krawężnik zostanie rozjechany. Następny odcinek Toruńskiej bocznej jest pod 

kątem prostym, szerokość  3m. Jak w tym miejscu zakręci samochód ciężarowy? 

Przewodnicząca Rady poinformowała radnego, że odpowiedź  na to pytanie zostanie mu 

udzielona w punkcie 8 porządku obrad. 

Radny W. Grzesiak powiedział, że chciał  utworzyć  spotkanie burmistrza, wykonawcy, 

komisji gospodarki komunalnej i mieszkańców, żeby stwierdzić  jaki jest faktycznie stan, bo tą  
ulicę  trzeba będzie przebudować. 

Prosiłem burmistrza o spotkanie, nie potrafiliśmy się  dogadać, bo burmistrz na mnie skoczył  i 
wyszedłem, bo nie można z panem rozmawiać  na poważne tematy. 

Radny dodał, że jest umówiony z projektantem i poprosił  burmistrza jeszcze raz o spotkanie 

w piątek. 

Burmistrz poprosił  o głos. 

Przewodnicząca Rady nie zgodziła się  i poinformowała, że odpowiedź  zostanie udzielona w 

punkcie 8 porządku obrad. 
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Ad.5 

• uchwała Nr XXXVIII/251/21 w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy 

Miasta Świdwin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

wynik głosowania: za - 12 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymał  się  - 1 głos 

• uchwała Nr XXXVIII/252/21 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 

Miasta Świdwin 

wynik głosowania: za - 10 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymał  się  - 3 głosy 

• uchwała Nr XXXVIII/253/21 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość  
oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, w 

tym z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy klasy, za warunki pracy, za wysługę  
lat oraz nagród i szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę  Miejską  
Świdwin 

wynik głosowania: za - 11 głosów, przeciw —0 głosów, wstrzymał  się  - 2 głosy 

• uchwała Nr XXXVIII/254/21 w sprawie zmian budżetu miasta na 2021 rok 

wynik głosowania: za - 12 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymał  się  - 1 głos 

• uchwała Nr XXXVIII/255/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Świdwin na lata 2021-2025 

wynik glosowania: za - 11 głosów, przeciw —0 głosów, wstrzymał  się  —2 głosy 

• uchwała Nr XXXVIII/256/21 w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości 

diet dla radnych 

wynik głosowania: za - 11 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymał  się  —2 głosy 

Ad.6 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że radni na posiedzeniu wspólnym komisji stałych w 

głosowaniu jednomyślnie poparli kandydaturę  radnej J. Kondrackiej na opiekuna 

Młodzieżowej Rady Miasta. 
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W dalszej części Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad kandydaturą  radnej J. 

Kondrackiej na opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta. 

W wyniku głosowania jawnego radni wybrali J. Kondracką  na opiekuna MRM. 

Ad. 7 i 8 

Radny W. Grzesiak zanim przedstawił  swoje pytania poprosił  burmistrza o udzielenie 

pisemnej odpowiedzi na nie. 

Pytania radnego: 

- Czy były nagrody działacza kultury w tym roku? Kto nominował  osoby do tych nagród? 

Burmistrz odpowiedział, że nagrody były i że on nominował, bo innych wniosków me było. 

Radny W. Grzesiak powiedział, że pozostałe pytania złoży na piśmie? 

Radny P. Szyposzyński zapytał  burmistrza co zamierza zrobić  z miejskim targowiskiem? 

Targowisko prawie całkowicie opustoszało. 

Burmistrz odpowiedział, że nie ma żadnych planów żeby coś  z tym targowiskiem zrobić. 

Handel tam się  kurczy, to są  czynniki zewnętrzne, supermarkety przyczyniły się  do tego, że 

ten handel obuniiera, ale to jest nie tylko w Świdwinie ale w innych miastach. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że nie zgodzi się  z twierdzeniem, że rynki upadają  w 

innych miastach. Radny powiedział, że jest za tym, żeby u nas runek był  w sobotę. 

Burmistrz powiedział, że jest to słuszna koncepcja. 

Szczegóły wykorzystania targowiska będą  jeszcze analizowane. 

Radny J. Konat zapytał  o orkiestrę  świdwińską? 

Burmistrz odpowiedział, że nie było kapelmistrza, który by chciał  prowadzić  orkiestrę. Nie 

było też  następców, którzy chcieliby w tej orkiestrze występować. 

W dalszej części pan W. Wyganowski dyskutował  z panem R. Chaińskim na temat dodatków 

dla nauczycieli. 

Radna B. Bujak odniosła się  do podjętej uchwały Nr XXXVIII/256/21 i zapytała czy biuro 

rady będzie w stanie obliczyć  wysokość  diet dla radnych, bo dziś  było posiedzenie dwóch 

komisji i sesja. Z każdej komisji i sesji pracownik biura rady musi sporządzić  protokół. Czy 

pani Marzena będzie wydolna żeby to zrobić. Jest koniec roku, jest wiele rzeczy do napisania. 

Radna zaprqponowała żeby przewodniczący stałych komisji sami pisali swoje protokoły. 
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Przewodnicząca Rady dodała, że jest to bardzo cenna uwaga i dodała, że na co dzień  

obserwuje pracę  pracownika biura rady i wie jak dużo jest tej pracy i jak ona jest ciężka. 

Przewodnicząca powiedziała, że apeluje do burmistrza o wsparcie dla biura rady, 

dlatego, że tej pracy jest coraz więcej, w związku z podjętymi uchwałami będzie jej coraz 

więcej. W biurze rady pracuje jedna osoba i wszyscy wiedzą  jak wygląda kwestia 7istępstw. 

Wielokrotnie było to poruszane. Decyzja pana burmistrza. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  czy jest możliwość  zatrudnienia stażysty? 

Sekretarz powiedział, że odnośnie dzisiejszego dnia, gdy w jednym dniu odbywa się  

posiedzenie komisji i sesja, to dieta naliczana jest tylko za sesję  rady. 

Radna B. Bujak zauważyła, że protokoły trzeba sporządzić  i z sesji i z komisji, co jest 

pracochłonne. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy Stowarzyszenie „Przyjaciele zwierząt" uzyska ze strony 

miasta wsparcie w przyszłym roku, chodzi o korzystanie z pomieszczenia z którego 

korzystają  obecnie i na podobnych zasadach jak w tym roku. Jest to kluczowa dla 

stowarzyszenia sprawa. 

Burmistrz odpowiedział, że jest to newralgiczna działalność  i takie rzeczy na etapie 

konsultacji do rocznego programu się  wnosi. 

Przewodnicząca Rady dodała, że panie muszą  zdecydować  czy ten lokal będą  wynajmowały 

nadal czy nie. Decyzje muszą  podjąć  już. Jeżeli nie będzie ich stać  na czynsz za ten lokal to 

zawieszą  działalność, co wiąże się  z tym, że pieski i kotki będą  musiały pana burmistrza 

interesować  znacznie bardziej niż  dotychczas, bo nie będzie w mieście Żadnej organizacji 

zajmującej się  taką  działalnością. 

Burmistrz odpowiedział, że teraz nie podejmie żadnej decyzji, bo musi to wszystko 

przeanalizować. 

Radny J. Siwek powiedział, że niedbanie ze strony urzędników o takie osoby, które robią  to 

bezinteresownie w ramach swojego wolnego czasu, jeżdżą  prywatnymi samochodami i 

załatwiają  tematy, które gdyby nie one, rozwiązywalibyśmy my to nie jest im danie czynszu, 

to jest zabranie sobie „problemów". 
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Radny dodał, że niepójście na współpracę, nieznalezienie pieniędzy, a to jest około 400 É. 

My musimy je traktować  w ten sposób, że one dla nas robią  robotę, dla miasta. 

Burmistrz odpowiedział, że każde stowarzyszenie robi robotę. 

Radny J. Siwek powiedział, że tak, ale gdy nie będzie modelarni to nie jesteśmy zobligowani 

do tego, żeby ta modelarnia była, a jeżeli będzie problem zwierząt w mieście to wtedy to 

będzie problem miasta. 

Burmistrz zgodził  się  z radnym i powiedział, że teraz nie jest w stanie bez analizy finansowej 

nic zadeklarować. 

Przewodnicząca Rady dodała, że jeżeli stowarzyszenie zawiesi działalność  to każde 

bezdomne zwierzę  będzie w schronisku, za które my zapłacimy. Kwestia czynszu to jest 

kwestia 4800 zł  rocznie. 

Burmistrz dodał, że każdych działaczy z organizacji pozarządowych ceni, ale tutaj jest mały 

problem z tym stowarzyszeniem, bo panie mają  znacznie szerszy zakres niż  miasto. Burmistrz 

powiedział, że nie jest do końca przekonany, ze w Świdwinie są  bezdomne psy. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że ten temat został  poruszony na spotkaniu ze 

stowarzyszeniem. Jeżeli mamy wydatkować  na funkcjonowanie stowarzyszenia środki 

miejskie to musimy też  wiedzieć, że określone zwierzę  zostało znalezione na terenie miasta. 

Panie też  zrozumiały, że zakres ich działalności jest zbyt szeroki. Nie będziemy płacić  za 

zwierzęta, które są  nie z naszego terenu. Natomiast jeżeli chodzi o pana burmistrza, to panie 

ze stowarzyszenia proszą  o wsparcie w zakresie wynajmu tego lokalu, bo to jest dla ich 

działalności kluczowe, a środki które gromadzą  wydatkują  w stu procentach na leczenie 

zwierząt, sterylizację, wszystkie działania dotyczące zwierząt. 

Burmistrz odpowiedział, że na pewno się  pochyli, jest za zorganizowaniem spotkania. 

W dalszej części burmistrz odpowiedział  na zadane wcześniej pytania: 

- sprawa schodów przy Netto - do końca roku ta sprawa ma być  załatwiona, 

- kaplica na starym cmentarzu- rozmawiałem z prezesem, sprawa jest załatwiona, 

8 



- akacja na ulicy Wenedów- przeanalizujemy temat, ale nie chciałbym wycinać  tego drzewa, 

- sprawa sprzątania nad Regą  - zwrócę  uwagę, 

- ulica Łączna i Słowiańska - ze względu na przepisy, na pasy, ciężko jest jakieś  progi 

zamontować, 

- budynek przy światłach - napiszemy pismo do nadzoru budowlanego, żeby właściciele 

budynku zabezpieczyli go wjakiś  sposób, 

- sprawa skarpy i ogrodu deszczowego - 7 grudnia jest zaplanowane spotkanie z panią  z 

Gdańska, mamy problem z branżystą, bo nikt z tych, z którymi rozmawiałem nie jest tym 

zainteresowany. 

- Sprawa Spójni, zobaczymy ile stowarzyszeń  będzie aplikowało o środki w przyszłym 

budżecie. 

- Ulica Dobra, dopiero teraz ten temat wybrzmiał. 

Burmistrz zwrócił  się  do radnego W. Grzesiaka: ulica Toruńska - w ciągu półtora tygodnia 

chciał  pan spotkania z wojewódzkim konserwatorem zabytków, składał  pan na mnie trzy 

skargi do konserwatora. 

Radny W. Grzesiak poprosił  żeby burmistrz pokazał  te skargi. 

Burmistrz odpowiedział, że 7 grudnia jest kontrola. 

Radny W. Grzesiak powiedział, że nie składał  żadnej skargi. Radny poprosił  żeby burmistrz 

nie kłamał. 

Burmistrz odpowiedział, że nie kłamie. W ciągu półtora tygodnia spotkanie z 

konserwatorem, projektantem. Wczoraj złożył  pan pismo o kolejne dokumenty. Nie jesteśmy 

w stanie tylko dla pana funkcjonować. W ciągu trzech dni przygotowaliśmy dla pana 

dokumenty, to jest sto stron, ciężko nam tylko dla pana funkcjonować. 

Radny W. Grzesiak powiedział, że burmistrz dowie się  jakie są  nieprawidłowości i jak 

kłamie. 

Burmistrz powiedział  radnemu, że jest specjalistą  w każdej branży. 

Radny J. Konat zapytał  czy ZDW wymieni barierki przy SP nr 2? 

Burmistrz odpowiedział, że do końca roku ma to być  wymienione. Dostaliśmy teraz pismo, 

że zarząd dróg przeznaczy 50 tys. na  remont chodników na ulicy Szczecińskiej. I wyszli z 

zapytaniem czy dorzucimy 30 tys. do tego remontu, tak żeby dokończyć  lewą  stronę  ulicy 

Szczecińskiej. 

Radna A. Kucharska zapytała czy rysunek na hali przy SP nr 1 jest już  zamalowany? 
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Burmistrz odpowiedział, że nie ma tematu. 

Pan R. Chaiński powiedział, że ten temat został  przekazany do pani J. Wardeńskiej i te 

malunki usunie PW „Relax". 

Radna A. Kucharska zapytała czy wie co tam jest namalowane? 

Pan R. Chaiński odpowiedział, że nie. 

Pani A. Lipkowicz dyrektor SP nr 1 powiedziała, że nie miała szczęścia do rozmowy z panią  

dyrektor dlatego, że była nieuchwytna, ale rozmawiała z panem Krzysztofem, który obiecał, 

że w najbliższym czasie zostaną  one usunięte. Nie znam dokładnie terminu. 

Burmistrz powiedział, że nie wie o co chodzi. 

Radna A. Kucharska odpowiedziała, że na budynku hali narysowane są  grzyby 

halucynogenne i penis. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że takie same rysunki były przy wejściu do szkoły na I 

września i nikomu nie przeszkadzały. 

Pani A. Lipkowicz powiedziała, że odnośnie rysunków przy wejściu do szkoły na 1 

września, nie mogliśmy ich usunąć, ze względu na to, że policja prowadziła dochodzenie. 

Zgodę  od policji otrzymałam dopiero po 1 września i zostały one usunięte. 

Radna J. Kondracka powiedziała, że na przedostatniej sesji radni głosowali o opinię  radcy 

prawnego. Radna powiedziała, że jeżeli są  jakieś  zarzuty do kogoś  na sesji i przy kamerach to 

też  opinia powinna być  przedstawiona przy kamerach. Trójka z radnych zagłosowała 

przeciwko, wydaliśmy publiczne pieniądze i jest cisza. 

Według radnej opinia radcy prawnego przynajmniej powinna być  powiedziana jaka jest przez 

przewodniczącą. Do trójki radnych którzy byli przeciwko padły słowa żebyśmy się  wstydzili. 

Ja się  nie wstydzę  i chciałabym powiedzieć, że jestem dumna, że zagłosowałam przeciwko. 

Były wcześniej opinie dwie radców prawnych, były opinie też  urzędu miasta, także nie było 

podstaw prawnych do tego żebyśmy myśleli, że ktoś  wcześniej kłamie. Skoro my radni, 

zagłosowali za tym, żeby była opinia radcy, przyszła ta opinia i jest korzystna dla osób. 

Radna powiedziała, że padły zarzuty do kilku osób, a dzisiaj żeśmy to przemilczeli. Liczyłam, 

że osoby, które były za opinią, po prostu przemilczały to dzisiaj. Radna powiedziała, że tu są  
poważne zarzuty wobec kilku osób i jeżeli są  zarzuty, jeżeli jest dana osoba w jakiś  sposób 

oczyszczona i były zarzuty przy kamerach, tak samo powinniśmy o tym powiedzieć  przy 

kamerach. 

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że za pomocą  stosownej komisji można tą  kwestię  

przedyskutować, a jeśli coś  trzeba przedstawiać  na sesji to trzeba to wcześniej zgłaszać. 
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Radny P. Szyposzyński powiedział, że dalej wstydzi się  za radną  Kondracką, że radna była 

przeciwko i to zdanie się  nie zmieni. Pani uważa, że publiczne pieniądze, tysiąc złotych, były 

wydane niepotrzebnie? Ja uważam, że nie były wydane niepotrzebnie. Uważam, że 

procesowanie tego w sposób taki, że i tak pan burmistrz wybrał  tą  ofertę  w pewnym 

momencie stało się  bezcelowe. A jeśli chodzi o samą  opinię, to o jakim pani mówi 

oczyszczeniu z zarzutów, bo nie rozumiem, to był  wyrok sądu? Pani nie wie o czym mówi. 

Jeśli pani tą  opinię  przeczyta. 

Radna J. Kondracka powiedziała, że czytała. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  radną  co pogrubionym drukiem napisał  radca? Dalej radny 

powiedział, że jest tylko zwykłym magistrem prawa, ale jeśli ktoś  w tej opinii nie zawarł  

informacji na temat tego co to są  grunty orne, na temat tego, co wpisał  w oświadczeniu 

majątkowym obecny członek zarządu, nie wyjaśnił  tej sprawy, jeśli nie przytacza ustawy o 

podatku dochodowym, jeśli podaje art. 6, a za chwilę  mówi, że ten art. jest bez znaczenia i 

można go zastąpić  innym przepisem, to pani uważa, że to jest dobra opinia prawna? To jest 

tylko opinia prawna. Najważniejsze z niej, to napisał, że zasadami dobrej praktyki jest na 

takie stanowisko wybieranie osoby zgodnie z art. 22 ustawy o zarządzaniu mieniem 

i,aństwowym.  

Tak pani czytała. I niech pani nie mówi o jakiś  zarzutach, bo tu prokuratury jeszcze nie było. 

To była tylko opinia prawna, czyt. zapytanie kogoś  o zdanie, kto się  na tym zna. 

Radna J. Kondracka powiedziała, że był  radca prawny. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że ten radca prawny pracuje dla człowieka od którego ja 

chciałem uzyskać  opinię. On dzisiaj na komisjach mówił  o praworządności, o dzierżawie, to 

jakie tam były zasady? Sprawiedliwe wybrania tej osoby, powołania jej? 

Radna J. Kondracka powiedziała, że uważa, że były. 

Burmistrz dodał, że to była trzecia opinia prawna i podejrzewam, że było by jeszcze pięć, 
dziesięć, dopóki nie byłaby taka jaka pana satysfakcjonuje, to byłaby zła. 

Burmistrz powiedział, że mówił  od razu, że to jest bezsensu wydawanie publicznych 

pieniędzy. To jest tysiąc złotych i aż  tysiąc złotych. 
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Radny P. Szyposzyński powiedział, że jeśli to były bzdurnie wydane pieniądze, to dlaczego 

jak pan dzisiaj przedstawiał  inwestycje, to tak poklatkowo, szybko przemknęła 

termomodernizacja? Ile n tej termomodernizacji bzdurnie wydaliśmy pieniędzy? 

Przewodnicząca Rady poleciła radnym poleciła zapoznanie się  z materiałami ze szkolenia na 

temat nadzoru właścicielskiego w współkach komunalnych. Materiały są  w „chmurze". 

Ad.9 

Przewodnicząca Rady o godz. 17:44 zamknęła XXXVIII sesję  Rady Miasta. 

Integralną  częścią  protokołu jest nagranie z sesji, które znajduje się  na stronie: 

https://www.swidwin.pl/asp/sesje-rady-miasta-online-archiwum. 143,.1  

ProtQkołowąła: 	 Prze"odięząp6 Rady 
M. Tyzczuk 	 Móii14a Stępniak 
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